



## 農曆新年聯歡會—Chinese New Year Celebration Party

今年的新年聯歡會非常成功! 全園滿座! 我們極感榮幸, 洛根市代任市長 Cherrie Dalley 親臨參加, 她特別喜歡是色彩繽紛的醒獅表演. 每次聯歡會之節目, 我們都搞盡心思, 引入新元素, 務使各表演項目更受歡迎.

本園住戶, 天才橫溢, 劉生參演之“戲鳳”, 可見他的演藝非凡. Mrs. Mari Kamada 唱的日本歌曲, 清脆悠揚, 非常動聽. 全体住戶委員會成員, 高歌清唱一曲“Sound of Harmony”, 他們是模仿2018年澳洲國會閉幕會議時, 一位國會議員在會議中以清唱來表示過往一年之工作實況, 頓使人耳目一新, 拍案叫絕. 贏得如雷掌聲及歡笑滿堂. 到最後, 陳總親自頒發了三個獎項給下列得獎組別, 感謝他們所作的貢獻.



This year's Chinese New Year Celebration Party was extremely successful. Councillor Cherrie Dalley, the Acting Mayor of the City of Logan, attended the party and she especially enjoyed the spectacular lion dance. We added new flavours to our entertainment program this year. We included some theatre shows for the first time, and they were well received. We were privileged to have Mr. Simon Xu, a famous baritone, entertained us, accompanied on piano by Ms. Tina Fan. The duo's performance was outstanding.



Our special thanks go to our very talented residents who actively participated in the program. Mr. Bill Lau took part in the “Theatre Show” with Edith and guest performer Mrs. Susan Sinclair. He performed just like a professional artist. Thank you Bill, for your wonderful support. Mrs. Mari Kamada sang a beautiful Japanese song which was appreciated by all. Her voice was really music to our ears. She sang elegantly and with confidence, like a professional. Thumbs up for our Residents' Committee; they entertained us with their outstanding group singing. They sang a song called “Sound of Harmony” which they copied from a video of the Australian Parliament closing speech for the year of 2018. They received thunderous applause from the audience. Well Done! At the end of the party, Mr Tan, Founder and Managing Director, presented awards and prizes to the following teams for their fantastic contributions:



The Residents' Committee 住戶委員會

The Art Appreciation Group 頤康藝術愛好小組

Mr. H.K. Ho, Champion of the Calligraphy Competition 寫揮春比賽得主何洪光先生



## 二月郊遊樂—February Outing

我們真幸運，郊遊當天，風和日麗！我們首先到布市河畔“Colmslie Beach Reserve”觀賞宏偉壯觀的“Gateway Bridge”。河畔兩旁，樹木林立，清風陣陣，鳥語花香，頓使人覺得身在仙境，忘掉煩憂，盡情享受大自然之美。

到了中午，我們便到鄰近著名的“小紅餃子店”品嚐不同款色的北京地道餃子及店內自製之麵條，非常美味可口！回程時，我們途經魚市場買了些海鮮回家。不過，正在擺放售賣的魚類及海鮮，雖然真是非常新鮮，但價錢並不便宜，只有幾位住戶買了小許回家。

We had a terrific February Outing on a beautiful day. First, we visited the Colmslie Beach Reserve Located on the Brisbane River near the Gateway Bridge. The scenery on the waterfront was amazing. There are many trees along the riverbank which gave us wonderful shade from the hot sun. Colourful flowers were everywhere, making us feel that we were in paradise.

As scheduled, we had lunch in the nearby Little Red Dumpling Restaurant at Cannon Hill Plaza. We all loved the very tasty dumplings and enjoyed the tasty handmade noodles very much.

On our return trip, we passed by the Fish Factory to buy some very fresh seafood. Although the prices were a bit expensive, the freshness and quality of the seafood was excellent.



## 歡迎新住戶—Welcome to New Residents



剛搬進本園之別單位的新住戶 Mr. and Mrs. Church 先生及太太。他們已婚有63年之久。他們育有4名女兒，有3位是專業護士。Mrs. Norma Church 太太退休前也是一位專職護士，曾獲全年最佳護士獎。Mr. Norman Church 先生曾任洛根市政府之市內巡視官達22年之久。顯出了他的敬業樂業精神。讓我們在此謹祝他們夫婦倆身體健康，生活愉快！

Mr. and Mrs. Norman and Norma Church have moved in to Jeta Villas recently. They have been happily married for 63 years. Norman worked for Logan City Council as a General Council Inspector for 22 years before his retirement.

Norma worked for the Casino Memorial Hospital in northern New South Wales for over 20 years and she received the award of “Nurse of the Year” from that hospital.

They have four daughters, and three of them are nurses. We take this opportunity to wish Norma and Norman many happy years at Jeta Gardens.